

江阴市生活垃圾焚烧发电厂渗滤液处理 沼气回收项目 当地利益相关方研讨会邀请函 Methane Recovery Project in Leachate Treatment Process of Jiangyin Municipal Solid Waste Incineration Power Plant Local Stakeholder Consultation Invitation

亲爱的先生、女士: Dear Sir/Madam,

"江阴市生活垃圾焚烧发电厂渗滤液处理沼气回收项目"正在申请成为黄金标准的CDM项目。根据黄金标准委员会的要求,项目需要进行"利益相关方座谈会",目的是咨询社会各界对此项目的意见和建议以确保本项目不会对当地社会、环境以及相关人员的健康造成重大的负面影响。

"Methane Recovery Project in Leachate Treatment Process of Jiangyin Municipal Solid Waste Incineration Power Plant" is a Gold Standard CDM candidate project. As per requirement of Gold Standard, a local stakeholder consultation is required to collect more opinions from stakeholders, making sure that the construction and operation of this project will not make negative impacts on local society, environment and health of related personnel.

此次会议将会于2009年4月16日(星期四)上午10:00-12:00在 江阴市生活垃圾焚烧发电厂会议室(江阴市月城镇秦皇村村北)进行。会议包括现场查看以及意见征集两部分。希望您能在 百忙之中抽出时间应邀出席。

This consultation meeting will be held on April 16th 2009, from 10:00am to 12:00am, at meeting room of Jiangyin Municipal Solid Waste Incineration Power Plant (North of Qinhuang village, Yuecheng County, Jiangyin City). There will be a "site visit" section and a "comments collecting" section. Your presence is welcomed.



顺祝,

安好!

Kind regards,

瑞士南极碳资产管理有限公司 South Pole Carbon Asset Management Ltd.

联系人: 段志婕(女士) Ms. Jane Duan

联系电话 Phone: 010-84549953

电子邮件 E-mail: j.duan@southpolecarbon.com